
Andelsboligforeningen Vesterhegnet 1 
 

Midlertidig dagsorden til bestyrelsesmøde: 
 

Mandag den 20. februar 2023, kl. 19:00  
 

Afholdes hos Jørgen, Vesterhegnet 44 
 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra møde, afholdt den 12. dec. 2022. Tidl. omdelt. 
2. Nye glas til fælleshuset er nu leveret. 
3. Til fælleshus: 2 udendørs bord og bænkesæt foreslåes. 
4. Elektriske håndtørrere eller  
5. Papirrulledispensere. 
6. Ladypose til det ene toilet. Pkt. 3-6 drøftes på budgetmøde den 8. marts 2023 i 

fælleshuset. 
7. Fibernet aftalt installeret. Trækkes over loftet. 
8. Nye welux vinduer er installeret i VH 42. Afventer undersøgelse af welux 

vinduer hos VH 34. 
9. Nyt vedligeholdelsesbudget. 
10. Balance. 
11. Afstribning ved P-pladser, lovet udført af Torben. 
12. Sten males. 
13. Besøgsplan ændres til ”i vejnummer orden”. 
14. Flagsnor udskiftes. 
15. Eventuelt. 

 
Eventuelt 

 
Mulige deltagere ved bestyrelsesmøde: 
 
Jens Olsen, formand, Svenn Brorson, næstformand, Leif Gustavsen, kasserer, 
Lene Sølvkær Nielsen, Jørgen Røgilds, 1. supleant, Lonnie Plass, 2. suppleant 
 
Fraværende: 
 
Lonnie Plass 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes: 
 
Den 13. marts 2023 kl. 19:00 hos Svenn  
 
 



 
 
 
 
Referat af møde, afholdt den 20. februar 2023. 
 

1. Ingen bemærkninger. 
2. Ingen bemærkninger. 
3. Tages op med afd. 2. 
4. Fravalgt. Lejer skal selv levere. 
5. Fravalgt. Lejer skal selv levere. 
6. Tages op med afd. 2. 
7. Afventer installation. 
8. VH 34 skal have nye vinduer. Velux vinduer bør gennemgås ved eftersynet 

med Wium. Det samme gælder vægrevner. 
9. Under udarbejdelse. 
10. Forevist uden bemærkninger. 
11. Der indkøbes P-striber, som kan brændes på. Kr. 246,25 pr. 5 meter + levering. 
12. Udføres senere. 
13. Ingen bemærkninger. 
14. Jørgen og Jens tager affære. 
15. Jørgen bad os være opmærksom på, at AB er ejere af boligerne i forhold til 

kommunen, når der kommer henvendelse derfra. Møde den 20. okt. 2022 var 
ikke indkaldt, og referat er derfor ikke muligt at lave uden videre. Efter 
hukommelsen mener vi, at mødet især omhandlede budgetlægning.  

 
 
 


